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Tilstede: Jonas Romark Nilsen
Malin Ersnes
Maria Lægdene Næss
Valentina Foss
Eivind Larsen
Krystian Chmielarski
Oscar Andresen
Markus Øyangen
Victor Van Nesmoen
Selma Kjos

Ris og ros

“Jeg synes det er litt leit at det ofte er så skjev kjønnsfordeling på kontoret, men usikker på
om det er noe som enkelt kan gjøres med. Som medlemsmasse er vel V&A 'dominert' av
jenter, men det er nesten alltid overvekt av gutter på kontoret.”
Vi jobber med å gjøre kontorkulturen mer imøtekommende for jenter, og tar gjerne imot
innspill for å forbedre miljøet.

Saker

Sak 55/24 Komitéoppdateringer

● Leder:
○ IÅM

● Kasserer:
○ Betalt faktura for buss fra Krabbe
○ Nesten ferdigstilt regnskap for januar/februar



● Nestleder:
○ IÅM

● Sekretær:
○ IÅM

● Arrkom:
○ Hatt møte med Delta om Vårgangsfest, snart billettslipp
○ Har booket Ranheim til Immball

● Bedkom:
○ 3 kontrakter signert til VIVO
○ Min Master tirsdag 9. april
○ Laboratoriebesøk 22. april
○ Hatt møte med Nucleus

● Faddersjef:
○ Hatt møte med komitéen
○ Sentrum trafikkskole har blitt sponsor
○ Vi vil samarbeide med Delta i faddertiden

● Kontorkom:
○ IÅM

● Mediesjef:
○ IÅM

● Prokom:
○ IÅM

Sak 56/24 Equinor sponsor (Mediesjef)

Vi har mulighet til å søke Equinor som sponsor av linjeforeningen. Saken diskuteres.

Momenter i diskusjonen:
- Det ser ikke ut til at vi har andre sponsormuligheter enn Equinor. Nova Sea vil

f. eks. ikke sponse oss.
- Vi gjør det dårlig økonomisk. Får vi ingen sponsor vil dette gå på bekostning

av tilbudene våre, som gratis kaffe, pris på medlemskontingent og
arrangementer.

- Vi kan undersøke muligheter for statlig sponsorskap.



Styret ønsker å ta saken til diskusjon blant medlemsmassen på ekstraordinær
generalforsamling. I forkant av diskusjonen skal det legges fram en forklaring på vår
økonomiske situasjon.

Sak 57/24 VIVO-samarbeid (Bedkomleder)

Bedkomleder har hatt møte med bedriftskontakten til Nucleus. De har diskutert et
mulig VIVO-samarbeid, da linjeforeningene har mange like fag og mastermuligheter.
Samarbeidet kan styrke identiteten til VIVO som en karrieredag med fokus på
biologi, bioingeniørfag, bioteknologi, biokjemi, organisk og analytisk kjemi.

Sak 59/24 Kaffekostnader (Leder)

Kaffen på kontoret er en utgift vi ser det hensiktsmessig å regulere.

Styret idémyldrer løsninger for å regulere kaffebudsjettet:
- Øke medlemskontigenten for å kunne tilby det samme kaffetilbudet fremover
- Redusere kaffesvinn. Bli tydeligere på at kaffe ikke skal brygges etter kl. 14

utenom ved arrangementer.

Saken vil diskuteres på ekstraordinær generalforsamling.

Sak 60/24 Vedtektsendringer (Leder)

Styret fortsetter diskusjonen fra forrige møte om forslag til vedtektsendringer.

Diskusjon om endringsforslag:
6.6 - Avvikle stormøte
Styret ønsker å avvikle stormøtet da det oppleves å være liten interesse for det. Formålet til
stormøtet oppfylles av kommunikasjon mellom styret, komitéer og undergrupper.
Votering: Vedtatt
Votering: Vedtatt


